
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

  

 

  

Úvodník 
 

                              Hneď na začiatok sa vás opýtam: „Tešili ste sa na nový   

                        školský  rok?“ Ja sa vám teda priznám, ja som sa na začiatok  

                        školy netešil.  

                             Zasa sú tu domáce úlohy, písomky a odpovede pri tabuli.  

                 Znova sa stretávame po dvoch mesiacoch prázdnin. Niektorí sa  

k nám už nevrátili, ako napríklad naši bývalí deviataci. Do tohto školského roka sme 

vstúpili, dúfame tou správnou nohou a začíname odznova. V SLVS sa toho dosť 

zmenilo, napríklad tu máme veľa nových tvárí, nový režim a veľa ďalších vecí. Teraz 

sme už zasadnutí v školských laviciach a začíname sa učiť veci, ktoré nás zaujímajú.  

 Terajším deviatakom na začiatku školského roka pani riaditeľka popriala veľa 

šťastia a popriala ho aj všetkým ostatným. Ja od tohto školského roka očakávam, že 

spravím monitor a zoberú ma na strednú školu v Senci.  Síce máme školský rok len 

zopár týždňov, ale už by sme privítali nejaké ďalšie prázdniny. Na tie si musíme 

chvíľu počkať a aj preto vám do nového školského roka všetkým prajem veľa šťastia 

a úspechov. 

 

             Juraj, 9. ročník 
                                                                                 

 

 

                                                                     

 

Vedenie SLVS Senec pri 

otvorení nového školského roka 

Pedagogický zbor a my žiaci  
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           Jeseň 
zas je tu Jeseň 

plytvá farbami 

hrá nám svoju pieseň 

suchými listami 

 

zas je tu Jeseň 

zem pomaly chladne 

lásku sužuje tieseň 

kam si teraz ľahne 

 

zas je tu Jeseň 

obloha má farbu tmavú 

ak nemáš dáždnik 

dážď ti skropí hlavu 

 

zas je tu Jeseň 

noc vyhráva nad dňom 

skôr než padne sneh 

vyzlečie sa každý strom 

 

zas je tu Jeseň 

vietor ako kaderník 

pri pohľade do zrkadla 

nezaplatil by mu nik 

 

zas je tu Jeseň 

zemi mrzne každý ár 

obliekame svetre 

a tešíme sa na Jar 

 

 



Nové hodnotenie a naši vychovávatelia 

     Mňa tento nový hodnotiaci systém dosť potešil. Je to oveľa lepšie než minulý 

rok. Máme super výhodu, kto je vo štvrtok na tribúne 

pochválený, môže ísť na víkend domov, ale v nedeľu večer 

o 17.00 sa musí vrátiť do SLVS Senec. Máme aj lepšie 

podmienky na získavanie bodov a dobré zápisy. Ľahko 

nazbierame veľa dobrých bodov a veľa pochvál, možno z nás 

budú excelenti .  

     Ja osobne som mal na začiatku som mal šťastie a aj celá naša 

skupina, lebo sme dostali dvoch dobrých vychovávateľov – pána Mariana Mareša 

a pani Moniku Matuškovú. Obidvaja sú super a sú spravodliví a majú nás podľa 

mňa radi. 

 

Vychádzky skupiny F do Senca 

 

     Naša skupina F chodí každý víkend do mesta za dobré správanie. Je to super, 

lebo aspoň na chvíľu sa vyvetráme a oddýchneme si od režimu v SLVS.  

     Prvý víkend školského roka sme boli v Senci, chceli sme ísť aj na vláčik čo 

jazdí cez Senec, ale nanešťastie sme nestihli prísť do Senca načas. Dosť nás to 

naštvalo, preto sme sa dohodli, že keď bude ďalší víkend, tak ho už musíme 

stihnúť. Nakoniec sa podarilo. Keď nám aj vláčik prvýkrát nešiel, tak sme sa 

rozhodli prejsť po meste a natrafili sme na jednu 

cukráreň kde sme si sadli a dali sme si 

kofolu. Potom sme šli na zmrzlinu. Tam 

sme stretli Jurajovu mamu. A nakoniec 

sme šli do Kauflandu na nákupy. 

Neskôr sme sa zastavili na 

detskom ihrisku. Tento výlet bol 

fajn, celkom sme sa odreagovali, 

zabavili a oddýchli si. Pani Monika nás pochválila 

a povedala, že bola spokojná s našim správaním. 

      Na ďalší víkend bola skupina F v Pezinku na plavárni a v meste. Ja som tam 

nebol, ale chalani hovorili, že to bolo super a že sa zabavili a dosť ich to aj 

vyčerpalo, lebo veľa plávali a chodili po meste.  

     Naša skupina nebola iba na týchto výletoch. Kde sme všade boli si môžete 

pozrieť v obrazovej skratke, ktorá hovorí o tom ako fajn je nám všetkým cez 

víkendy keď sa dobre správame. Poslúchať sa jednoducho oplatí. 

 

 Lukáš, 9. ročník  



Lezecké centrum vertigo - bratislava 

 

 

  

  

My všetci 

horolezci 

Postroj musí 

byť! 

V akcii. . . 

Juraj skoro ako 

pavúk 

Patrik na 

lezeckej stene 



Spomienka na leto :  

        Môj najkrajší letný zážitok 

     Mojim najkrajším zážitkom z prázdnin bolo 

už to, že som na tie letné prázdniny šiel k  

tatovi do Mladej Boleslavy v Českej republike.  

     Len čo som zbadal môjho otca pri ceste zo školy, tak už som bol nedočkavý 

a nervózny. Stále som kričal, že ma vôbec nechcú pustiť domov a domýšľal som 

si, že mi to robia naschvál. Po piatich minútach sme išli so skupinou hore do izby. 

Ešte sme neboli na izbe ani desať minút a už som šiel s otcom von cez vchodové 

dvere, rovno k nášmu malému autíčku. Mali sme pred sebou dosť dlhú cestu 

z ktorej si toho moc nepamätám, lebo som ju celú prespal. Z cesty si pamätám len 

to, ako sme sa na začiatku Pezinka zastavili v Tescu a tam som si kúpil dva 

energeťáky, po ktorých keď som ich vypil, tak som spal až pokiaľ sme sa 

o polnoci neobjavili pred našim domom. A tam sa moja cesta skončila a začali sa 

super letné prázdniny.  

 

Marcus, 8. ročník  

 

 

 

 

 

 

     Ahoj, som Erik, mám 14 rokov a som zo Senice. 

V SLVS som za bitky a problémy so susedmi. Prišiel som 

sem 19. júna 2012 a bol som tu celé prázdniny. 

     Mám ešte dvoch mladších súrodencov, Dominik – 10 

rokov, Deniska – 5 rokov. Vo voľnom čase rád hrávam 

futbal, som vonku s kamarátmi. Bývam v časti Senice, 

ktorá je tri kilometre od centra. V Senici mám aj dve 

babky. Jedna býva na námestí a druhá oproti sociálke. 

U nej býva aj dedko a strýko. Na prázdninách som bol doma dva týždne. Bol som 

s rodinou, kamarátmi a frajerkou Romanou. Bol som strašne rád keď som ju 

uvidel. A inak doma moc fajčím a pijem (ale iba pivko) . 

 

Erik, 9. ročník  

 

 



    

Dávid 
     Volám sa Dávid, mám trinásť rokov. Som tu preto, že mám doma problémy. Tie 

problémy sú také, že som robil zle v škole, vonku a doma. V škole som sa vulgárne 

správam k učiteľkám a neučím sa, ale robím zle 

a nadávam, nesedím na mieste. Doma som častokrát 

nedošiel domov a potom vulgárne hovoril s mamou. 

Vonku fajčím a pijem s kamošmi.  

     Chcem to zmeniť, ospravedlnil som sa mame aj 

učiteľke, ale to nestačí. Musím to zmeniť a to hneď! 

Piť som prestal a fajčiť sa prestáva ťažšie, ale musím to 

vymazať z mojej hlavy. Som športovec, hrám od 

šiestich rokov futbal. Hrám za lokomotívu Trnava, som 

brankár.  

     Tu v SLVS je to zatiaľ dobre. Hráme tu futbal, 

všelijaké športy ako box, pingpong. Ľúbi sa mi tu, ale každému by bolo doma 

lepšie. Učím sa nový jazyk ruštinu, zatiaľ mám 1. V SLVS sú chlapci ako ja, 

niektorí aj horší. Sú tu od 3 ročníka až do osemnástich rokov. Sme zaradení do 

štyroch skupín D,E,F,G, ja som v F skupine. Tá je najlepšia v správaní a hodnotení.  

     Píšem si listy s mamou, ona odpisuje. Ľúbim svoju rodinu a napísal som, že sa 

zmením. A ja sa chcem zmeniť. 

 

Dávid, 7. ročník   

 

Nikolas 
     Ahojte kamaráti! Volám sa Nikolas, mám pätnásť rokov a bývam v Bratislave. 

Myslím si, že chcete vedieť prečo som tu v centre SLVS. No ja vám to poviem, 

keď som mal tri roky, tak si ma vzala moja mama z detského domova. Rodina to 

bola docela dobrá, ale ja som začal robiť zle. Slovíčko zle, to je tak všeobecne 

povedané. Keď som mal asi trinásť rokov, začal som piť alkohol, pil som ho preto, 

lebo som nebol spokojný sám so sebou a ani s rodinou. Po pár dňoch som to s tým 

alkoholom prehnal až tak, že som musel ísť do nemocnice, ale to nebol len 

jedenkrát čo som bol v nemocnici kvôli alkoholu.  

     Ale poviem vám aj niečo krajšie o sebe. Napríklad mám rád kone, psy, mačky. 

Asi pred dvoma rokmi som chodil aj do divadla, veľmi sa mi tam páčilo, aj 

predstavenia, ale hlavne som rád hrával divadlá. Bol som taký malý herec. 

Ďakujem, že si si môj článok prečítal . 

Nikolas, 8. ročník 

 



Hudobný krúžok 
   

 Volám sa Tomáš, mám štrnásť 

rokov a chodím na hudobný 

krúžok k pánovi Drapákovi. 

Len tak stručne vám 

vysvetlím o čo tam ide. 

Chodím tam už dlhšie. Keď 

som tu bol pred letnými 

prázdninami, tak som hral 

na sólovú gitaru. Spoločníka 

som mal Marcusa, ten hral 

na bicie, ďalší hral na piano, 

Jožko spieval aj s Peťom, 

Juraj hral na gitare, 

Sebastian mal to, čo bolo 

voľné. Teraz, keď som sa 

vrátil z prázdnin, tak som začal 

chodiť znova, len sólovú gitaru som nechal a baví ma basgitara. U tej som zostal.  

     Teraz vám vysvetlím o čo v našom hudobnom krúžku ide. Stretávame sa 

v utorok a štvrtok o 16 tej hodine. Prídeme, rozstavíme a zapojíme si gitary, 

klávesy, mikrofóny a začneme sa učiť. Mali sme to rozdelené, ale teraz ideme 

podľa toho, čo nám pán Drapák zadá. V podstate si cvičíme nové akordy 

a zlepšujeme  si tempo.  

     Pán Drapák je najlepší učiteľ hudby, ktorého som mal. Najpodrobnejšie 

vysvetľuje ako čo mám držať a aké tempo mám mať. Je veľmi trpezlivý.   

     Zatiaľ máme nacvičené iba dve piesne, ale stále sa zlepšujeme. Chceme 

nacvičiť pieseň na Vianoce, trošku sa nám darí, ale musíme ešte precvičovať. Mali 

sme už aj koncert na MDD a tam som sa rozhodol, že chcem chodiť na gitaru.   

    Teraz sa k nám pridali noví, ale niektorí odišli. Pridali sa dvaja Nikolasovia, 

Majo, Robo. Nikolasovia hrajú na bicie, Marcus na sólovej gitare, aj 

Majo. Robo spieva. Tak, to sú všetci naši parťáci.  

     Pán Drapák nám hovorí, že nám to ide dobre, že stačí tuho 

trénovať a možno sa aj niekde dopracujeme. A popravde, keď vám 

mám pravdu povedať, sólová gitara je ťažšia ako basgitara. Má viac 

strún, sólová má šesť a bas iba štyri.  

     A odkaz pre všetkých: Mohli by ste sa k nám pridať. 

 

 

Tomáš, 8. ročník  



 

 

 

 

  

  



 

pánom vychovávateľom 

 

                                                            Určite by ste sa aj vy chceli dozvedieť 

                                                      nejaké nové klebety o našich vychovávateľoch, 

                                                     a tak sme sa rozhodli vyspovedať pána Mareša. 

 

                                                       Koľko rokov pracujete v SLVS? 

                                                       Už to bude tretí rok. 

 

Baví vás táto práca? 

Striedavo. Záleží na okolnostiach. Každý raz má dni kedy ho veci bavia a inokedy 

nie všetko vychádza podľa jeho predstáv a človek je z toho znechutený. 

 

Čo by ste robili namiesto tejto práce? 

Určite niečo, kde by som nesedel len na zadku . 

 

Robili ste už v podobnom zariadení? 

Nie, pred nástupom som pracoval so sluchovo postihnutými. 

 

Máte tu dobrých kolegov? 

Áno. 

 

Čo očakávate od tejto práce? 

Schudnutie a pomoc vám. 

 

Je potrebné mať pevné nervy pri práci s nami? 

Veľmi. Občas dáte riadne zabrať! 

 

Ako dlho by ste tu chceli ešte pracovať? 

Kým vydržím. 

 

Ste spokojný so svojou skupinou?  

Zatiaľ áno. 

 



Škola budúcnosti? 

 Máte radi písanie úloh, písomiek a nudné predmety?  

 Keby ste mali v ruke čarovnú paličku, určite by toto všetko zo škôl 

zmizlo. Čo všetko by ste zmenili a premenili tak svoju školu na vysnívanú ste nám 

napísali v dotazníku. Tu sú vaše odpovede. 

 

Ako by mala podľa teba vyzerať škola budúcnosti? 
Patrik: Škola budúcnosti by mala vyzerať tak, že sme sa nemuseli učiť, ale 

namiesto toho by sme robili nejaké ručné práce a chodili by sme von. 

Tomáš: Škola by mala vyzerať tak, že by tu boli interaktívne tabule, kliker, samé 

počítače, aj hodiny by mali byť zábavnejšie a hravé, nie nudné. 

Mário: Mohli by sme mať nové tabule a školskú telocvičňu, ešte aj školské 

laboratórium a posilňovňu. 

Marcus: Podľa mňa by mala škola vyzerať tak, že mi by sme len rozprávali 

a počítače by písali namiesto nás. 

 

Aký bol tvoj najkrajší zážitok v škole? 
Patrik: Môj najkrajší zážitok v škole bol taký, že sme šli na výlet na Trenčiansky 

hrad. Bolo tam strašne pekne, veľa zaujímavých vecí. 

Tomáš: Môj najkrajší zážitok bol, že sme šli na výlet a nemuseli sme sa učiť. Na 

výletoch je veľmi fajn. 

Mário: Zatiaľ sa mi páčia výlety do mesta na Červený kríž. 

Marcus: Keď som po prvýkrát vstúpil do budovy školy ako prváčik. 

 

Tvoj najväčší trapas zo školy, školského výletu? 
Patrik: Keď som bol na brannom cvičení, tak ma tam chalani začali z ničoho nič 

biť a kopať.  

Tomáš: Keď sme boli na výlete, tak som išiel a na rovnej ceste som spadol. Všetci 

sa mi smiali a ja som vymenoval všetkých svätých. 

Mário: Mne sa zatiaľ nič nestalo a dúfam, že sa ani nestane. 

Marcus: Keď som bol druhák, tak som sa na školskom výlete pocikal, lebo som sa 

hanbil jednej učiteľky spýtať, či môžem ísť na WC.  

 

Vymysli tri vyučovacie predmety, ktoré by mali byť zavedené do rozvrhu 

hodín v škole budúcnosti. 
Patrik: hodina kreslenia, ručných prác, behania 

Tomáš: Hudobná, kuchárska, fotografická hodina 

Mário: nemecký jazyk, družina, slovné hry 

Marcus: počítačológia, maslozika, fislotika 



Informatika 
 Okolo nás sa všetko rýchlo mení, mobily a všetky eletronické prístroje sú 

modernejšie. Takto si počítač budúcnosti predstavuje Nikolas z piateho ročníka. 

A nadšenci informatiky! Viete v ktorom roku vlastne vznikol internet, alebo prvá 

počítačová hra? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 



                 Ruský jazyk 

 

 

 

 

 

 

 
Andrejko, 5. ročník  

Maľovaná angličtina 

 

 

 

 

 

 



 

 

 Ponúkame vám ukážku niekoľkých  

                                     Našich výtvarných prác. Dúfame že  

vás potešia, lebo my sme z nich mali radosť že sa nám tak vydarili. Príjemné 

pozeranie . 

 

 

  

 

 

 

 

  

Patrik, 7.roč.                                                      

                                                                                            Jaro, 5. roč. 

 

  

 

 

 

 

 

      Patrik, 6. roč.                                    Nikolas, 7. roč. 



 

 

 

  

Všetko najlepšie k narodeninám prajeme  

Nikolasovi z 5. Ročníka  

 

 

 

 

 

 

 

Významné dni v mesiaci 

 

 

 

 

 

  

          September 
8. Svetový deň prvej pomoci 

13. Medzinárodný deň čokolády 

21. Medzinárodný deň mieru 

22. Európsky/svetový deň bez 

áut 

23. Medzinárodný deň 

nepočujúcich 

30. Svetový deň srdca 

 

Október 
1. Medzinárodný deň hudby 

3. 24 – hodinový deň komiksov 

4. Svetový deň ochrany zvierat 

5. Svetový deň úsmevu 

14. Deň starých rodičov 

24. Medzinárodný deň 

školských knižníc 

 

30. septembra  
11 rokov 



Potrápme si hlavičky makovičky 

JABĹČKA 

V košíku máte 5 jabĺčok.  

Viete, ako ich treba rozdať piatim deťom, aby každé dostalo jedno celé jabĺčko, a aby 1 

jabĺčko zostalo v košíku? 

ČAS 

Čo sa vyskytuje raz v každej minúte, dvakrát v každom momente, ale ani raz v roku. 

ŠEJKOVO DEDIČSTVO 

Šejk mal dvoch synov. Na smrteľnej posteli im povedal, že dedičstvo získa ten z nich, koho ťava dôjde do 

mesta ako druhá (z oboch tiav). A tak sa synovia vydali z domovskej oázy na cestu do mesta. Po troch 

dňoch pomalého poflakovania na ceste stretli starca (samozrejme mimoriadne múdreho). Keď mu povedali 

o svojom trápení, niečo im poradil. Hneď potom vyskočili obaja na ťavy a uháňali k mestu. 

Čo im poradil? 

KRÁTKE 

 Prečo nemôže byť muž žijúci v USA pochovaný v Kanade? 

 Ako najďalej môže pes zabehnúť do lesa? 

 Jeden hokejový fanúšik tvrdil, že vie povedať skóre každého zápasu ešte pred jeho začiatkom. Ako to 

dokázal? 

 Máte zapáliť oheň ak máte k dispozícii lieh, benzín, noviny, sviečku, koks, čierne uhlie, krabičku 

zápaliek a kus vaty. Čo zapálite prvé? 

 Prečo zjedia Číňania viac ryže ako Japonci? 

 Ako sa hovorí žene, ktorá nemá všetky svoje prsty na jednej ruke 
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 Každé dieťa dostane jedno jablko, pričom jedno z detí dostane svoje jablko v košíku. 

 Písmeno m. 

 Múdry starec im poradil aby si vymenili ťavy. 

 Prečo by živého muža mali pochovávať? 

 Do lesa možno najďalej zabehnúť do polovice, potom sa už beží von z lesa. 

 Je to jednoduché – skóre každého zápasu pred začiatkom je 0:0. 

 Samozrejme najprv treba zapáliť zápalku. 

 Pretože Číňanov je viac. 

 Žena, ktorá nemá všetky svoje prsty na jednej ruke je normálna. Nechcel by som mať 20 prstov na jednej ruke :-). 
                                                                                                                       Zdroj: http://brainden.com/hlavolamy/logicke-ulohy-3.htm 

http://brainden.com/hlavolamy/logicke-ulohy-3.htm

